

Referat af bestyrelsesmødet den 30. maj 2023

Dagsorden

1. Godkendelse af referat fra møde den 27. marts 2023
2. Kendskab til foreningen - nye ideer og opfølgning på ideer fra sidste møde:
 1. Vandflasker med QR kode - status på nyt design, "Støt op om"-mobilepay mm (Mathias)
 2. Interview med medlemmer – Christian Møller (Anne - status?)
 3. Roll-ups til brug ved fx translokation
3. Gammel elevfest
 1. Fastlæggelse af dato
 2. Overblik over opgaver
4. Balance pr. 30. april 2023.
5. Donationer siden sidste møde.
 1. Støtte til elev i 10. klasse.
 2. Is til førskolen i Aalborg Zoo.
 3. Vandflasker til Hollywood-tema i mellemtrinet.
 4. Tilskud til forløb i Væksthusene i Aarhus.
6. Indkomne ansøgninger
 1. Ansøgning om tilskud til efterskoleophold. Herunder en mere principiel beslutning vedr. ansøgninger til efterskoleophold, når vi selv har et sammenligneligt tilbud.
7. Næste møde
8. Evt.

Mathias og Steen havde desværre ikke mulighed for at deltage.

Ad1)

Referatet fra den 27. marts blev godkendt.

Ad2)

Kendskab til foreningens vigtige arbejde. Fortsættelse af sidste mødes gode drøftelse.

En rigtig god forlængelse af drøftelsen fra sidste møde i forhold til bl.a. nedenfor stående temaer:

I forhold til vandflasker, så har Mathias fået lavet et flot udkast til label. Denne har alle set i udkast. En rigtig god og dækkende tekst. Vigtigt, at vi lige fjerner passiv, da det ikke har betydning i denne sammenhæng. På samme måde vil vi gerne justere enkelte til et bidrag.

Der er således sagt go til Mathias, så han i morgen kan sætte bestillingen i værk.
Hvis det er muligt, vil det være fint, at QR-koden linker direkte til indmeldessiden.

På samme tid færdiggør han og Carsten design af Roll-up, så vi også kan få denne færdig til vores translokation, hvor Hans så siger en del om denne mulighed for at give et tilskud til gavn for alle fremtidige elever på skolen.

Det omtalte foredrag af "Ekstra-mor" er skubbet til efteråret 2023, hvor hun kommer den 11. oktober. Arrangementet er aftalt med Jan Frederiksen.

Opdatering vedr. folder. Den skal udfases som pjece, men opdateres i forhold til de seneste beslutninger, som vi har lavet, så den lægger fast på nettet. Vi lægger dem således ikke på stolene til sommerens translokation. Hvem tager ansvar for denne opgave, så vi får den tilpasset til vores nye beslutninger i dette år. Vi får den justeret, så den passer til det, som vi siger til translokationen. Eks. det med det gratis medlemskab og fremtidigt kontingent.

Interview med gamle medlemmer. Anne har talt med Christian Møller, men der er ikke sket mere her lige nu. Den vender vi tilbage til efter ferien.

Ad3)

Gammel elevfest

Vi talte om at kunne holde den lørdag den 5. oktober 2024.

Samtidig har vi aftalt, at vi på næste møde beslutter, om festen afholdes 2024.

Ad4)

Balance pr. 30. april 2023.

Resultatopgørelsen for perioden blev gennemgået og godkendt.

Indtægter på kr. 100.740,-

Udgifter på kr. 65.768,-

Resultat på kr. **34.972,-** og en egenkapital på kr. 106.950,-

Ad5)

Donationer siden sidste møde.

Jf. det omtalte ark.

Der var donationer for i alt kr. 812,50,-

Her foruden er der godkendt, men pr. 30. april ikke afregnet for donationer på 15.478 kr. Det svarer til de respektive punkter i dagsordenen.

Ad6)

Indkomne ansøgninger.

Her havde vi en principiel drøftelse af en konkret ansøgning om tilskud til et efterskoleophold. Her var vi enige om, at det vil vi ikke give, da vi selv har et godt tilbud i forhold til 10. klasse.

Ad7)

Næste møde.

21. august kl. 17.30, og Generalforsamling torsdag den 7. september.

Ad7)

Evt.

Hans orienterede kort om, at der er indkøbt tre boggaver plus 1000 kr. til hver af de tre modtagere af Realskolens Venners præmie til translokationen. Den afholdes i år den 21. juni, hvor 9. klasserne kommer kl. 17.00 og 10. klasserne kommer kl. 19.30. Begge arrangementer holdes i hallen.

Mødet sluttede kl. 18.30

Ref. Hans Myhrmann

Anne Wolthers

Mathias Dahl

Gitte Busch

Christian Adriansen

Stine Willemoes Kondrup
